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 Protokół nr 18/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 maja 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.       

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 Powiatowego 

Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2019/2020 PCRE. 

 

Opinia z kuratorium oświaty stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w Zespole Szkół im. 

C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska stwierdziła, że w tym roku wykonanie arkuszy było trudne dla szkół. Dodała, że 

dla organu prowadzącego sprawdzenie ich było również problematyczne, ponieważ nie było 

przepisów wykonawczych na podstawie których można było się oprzeć. Nadmieniła, że 

rozporządzenie w sprawie ramowych planów nauczania ukazało się dopiero 3 kwietnia 2019r.                    

i dotyczyło roku szkolnego 2019/2020. Natomiast rozporządzenie w sprawie organizacji roku 

szkolnego z 2017r. nakłada obowiązek do 21 kwietnia przekazanie organowi prowadzącemu 

pełnej dokumentacji arkusza organizacyjnego zatwierdzonego przez związki zawodowe, które 

mają 10 dni na zatwierdzenie arkuszy. W związku z powyższym dotrzymanie terminów było 

bardzo trudne. Pani Orłowska wyjaśniła, że w Z.S. im. C. K. Norwida ramowy plan nauczania 

nie zmienił się w stosunku do starego rozporządzenia.  

Pani Orłowska szczegółowo omówiła arkusz organizacji roku szkolnego 2019/2020               

Z.S. im. C.K. Norwida. 

 

Opinia z kuratorium oświaty stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w Zespole Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Kwiatkowski – wicedyrektor ZSZ w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że do arkusza ZSZ są uwagi kuratora. Dodała, że arkusz szkoły 

jest skomplikowany. Wyjaśniła, że dyrektor szkoły złożył arkusz 2 kwietnia, natomiast              

3 kwietnia pojawiło się rozporządzenie w sprawie ramowych planów nauczania. W związku z 

powyższym arkusz został cofnięty, żeby dostosować go do w/w rozporządzenia. Ponadto 

arkusz podlegał opiniowaniu związków zawodowych. Poinformowała, że kurator stwierdził 

nieprawidłową liczbę godzin praktyk. Rozporządzenie o praktykach zawodowych zostało 

podpisane 16 maja 2019r., natomiast zostało ogłoszone dopiero 28 maja 2019r. Pani Orłowska 

dodała, że podpisane rozporządzenie różni się od projektu. W związku z powyższym należy 

szczegółowo przejrzeć nowe rozporządzenie o praktykach zawodowych. Pani Orłowska 

szczegółowo omówiła arkusz roku szkolnego 2019/2020 ZSZ wraz z uwagami kuratora.  

Pan Kwiatkowski dodał, że dostosowanie siatek godzin trochę potrwa, ponieważ trzeba 

szczegółowo przeanalizować poszczególne zawody. 

 

Opinia z kuratorium oświaty stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 11 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 11 związany jest z przyznaniem nauczania 

indywidulanego uczennicy  klasy II Liceum Ogólnokształcącego.   

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pan K. Kwiatkowski oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                     


